
Referat fra bestyrelsesmøde 2.10.2017 
 
Tilstede: Renato,Trine,Sille,Linda 
 

1. Altaner 
Trine går videre med at undersøge finansieringsmuligheder.  

       
2. Bestyrelsesarbejdet 

Ved sidste bestyrelsesmøde trak Bo sig fra bestyrelsen. Det er vi kede af i bestyrelsen, 
da vi anerkender hans store arbejde for samme.  
Linda er derfor indtrådt som bestyrelsesmedlem indtil næste generalforsamling. Det 
betyder at vi er uden suppleant og derfor en mindre til at løfte opgaverne lige nu. Bo 
har stået for mange ting i bestyrelsen og vi blev enige om at vi havde brug for ny 
arbejdsdeling og opstramning på referater og hjemmesiden.  
- Referatet skal ud senest 48 timer efter bestyrelsesmøderne. 
- Sille rydder op på vores hjemmeside og bliver fast referent fremadrettet. 
- Renato tjekker hjemmesiden for de referater der mangler og får ref. Fra sidste 

generalforsamling tjekket.  
- Renato indkalder fortsat til bestyrelsesmøderne. 
- Trine kontakter håndværkere, Linda kan ofte være her når de kommer. 
- Renato holder kontakten omkring vores varmeanlæg til Danfoss og Hofor. 

 
 

3. Gårdlauget 
Bo var vores repræsentant i gårdlauget. Linda indtræder i gårdlauget. Linda kontakter 
Bo for overdragelse.  
 
 

4. Køkkendøre 
Renato laver et opslag hvor beboere med ødelagte køkkendøre skal melde tilbage til 
Renato. Renato hører Bent om hans tømrerkontakt. 
 
Evt. Der er fortsat opbevaring på bagtrappen i nr 34. Af hensyn til brandsikkerhed og 
særligt sikring af flugtveje, sætter bestyrelsen opslag op med henblik på meget snarlig 
oprydning.  
Der stinker af kloak på tørreloftet over nr 32. Det kan være noget med 
udluftningskanaler af faldstammer. Trine kontakter Østberg VVS. 
 
Punkter til næste møde: Datoer for arbejdsdag og generalforsamling i foråret 
 
Næste bestyrelsesmøde 15.11.17 kl. 20 hos Sille i nr. 34 4th. 
 
Ref. Linda 


